
ΕΡΩΤΗΣΗ
Αθήνα, 30/7/2023

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Νοτίου Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής

ΘΕΜΑ: «Ο αριθμός των μισθωμένων ακινήτων και το ύψος της σχετικής δαπάνης που
καταβάλλεται από το Υπουργείο σας για τα αντίστοιχα μισθώματα»

Κύριε Υπουργέ,

Ενόψει της τρέχουσας κοινοβουλευτικής περιόδου και επειδή εγείρονται  εύλογα ερωτήματα
σχετικά με το ύψος της δαπάνης που καταβάλει το Υπουργείο σας για μισθώματα μισθωμένων
ακινήτων, προκειμένου για την λειτουργία των Υπηρεσιών του, απαιτούνται διευκρινίσεις από
το Υπουργείο σας, τόσο για τον αριθμό των κτηρίων που έχει μισθώσει για να στεγάσει τις
Υπηρεσίες του, όσο και για το ύψος της δαπάνης που καταβάλλεται για μισθώματα συνολικά,
σε ετήσια βάση.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Πόσα ιδιόκτητα κτήρια και  γενικά ακίνητα κατέχει  το Υπουργείο σας και πόσα μισθώνει,
προκειμένου να στεγάσει τις Υπηρεσίες του;

2. Ποιο είναι το ύψος της ετήσιας δαπάνης που κατέβαλε το Υπουργείο σας, για μισθώματα
κτηρίων και λοιπών ακινήτων, κατά το έτος 2022;

3. Ποιο είναι το σχετικό συνολικό ποσό μισθωμάτων που προβλέπεται να καταβληθεί από το
Υπουργείο σας για το τρέχον έτος;

Ο ερωτών βουλευτής

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

293

Ημερομ. Κατάθεσης:

31/7/2023
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